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Geachte heer Pauwels, 

 

In uw brief d.d. 12 mei jl. stelt u een aantal vragen over Europese subsidies. Hieronder herhalen 

wij de door u gestelde vragen en voorzien wij deze van een antwoord.  

 

1. Van welke Europese regelingen maakt Gemeente Almelo gebruik bij de realisatie van 

beleid?  

 

Gemeente Almelo zet in op deelname van alle sectoren aan Europese programma’s.  

Naast subsidiegelden levert dit ook een bijdrage aan de internationale profilering van 

Almelo en het kunnen presenteren van de vele vernieuwingen die wij in Almelo op veel 

gebieden realiseren. Ook bouwen we hiermee voortdurend onze Europese netwerken uit 

waarmee wij nieuwe kennis over o.a. Europese ontwikkelingen en regelgeving kunnen 

ophalen en toepassen in Almelo. Wij maken in dit kader gebruik van diverse regelingen 

binnen het Europese programmakader 2014-2020, waaronder INTERREG, EFRO, 

URBACT, LEADER, ELENA en Horizon2020.  

 

2. Zijn er mogelijkheden om extern te laten verkennen of er naast deze regelingen wellicht 

nog meer mogelijkheden zijn die thans (wellicht onbewust) onbenut blijven?  

 

De gemeente maakt doorlopend actief gebruik van de expertise van diverse bureaus. 

Vanuit dit netwerk van adviesbureaus worden we proactief geattendeerd op allerhande 

subsidiemogelijkheden (EU, nationaal, provinciaal). Ook maken wij gebruik van de 

subsidieverkenningsmogelijkheden van provincie Overijssel, van het Europese 

stedennetwerk EUROCITIES en onderhouden wij contacten met diverse Europese steden 

over samenwerking in Europese programma’s. In een recente subsidieverkenning met 

provincie Overijssel is naar voren gekomen dat Almelo op alle fronten goed gebruik maakt 

van relevante subsidiemogelijkheden en geen mogelijkheden onbenut laat.  

 

3. Ten behoeve van de realisatie van welke doelen (beleid & activiteiten) worden door de 

Gemeente Almelo Europese subsidiemiddelen aangewend?  

 



Pagina 2 van 3 

UIT - 1987937 

De Europese subsidiewerving van Gemeente Almelo volgt de Europese prioriteiten en richt 

zich met name op duurzaamheid (verduurzaming vastgoed), innovatie (nieuwe methoden 

en materialen voor m.n. onderhoud en beheer, inkoop), stedelijke ontwikkeling 

(infra/mobiliteit), sociale inclusie (gezonde wijken) en relatie stad/platteland (m.n. 

toekomstvisie en nieuwe economische dragers buitengebied).    

 

4. Hoeveel FTE wordt jaarlijks door de Gemeente Almelo op permanente basis beschikbaar 

gesteld om in te zetten op het binnenhalen van beschikbare subsidiemiddelen vanuit 

(Eu)Regio, Provincie, het Rijk en/of Europa?  

 

Voor subsidiewerving in algemene zin is 1 FTE beschikbaar. Dit is exclusief 0,25 fte 

t.b.v. administratieve subsidiecoördinatie voor optimalisatie van controle en beheer van 

de gemiddeld € 10 mln totale subsidie-inkomsten per jaar. Deze subsidie-inkomsten zijn 

vergelijkbaar met de subsidie-inkomsten van de andere grote regiogemeenten, die 

evenwel beduidend meer FTE inzetten.  

 

5. Werkt Gemeente Almelo enkel en alleen met de eigen subsidioloog in dienst, of laat 

Almelo zich ook extern bijstaan/adviseren/doorlopend (pro-actief) wijzen op 

mogelijkheden? 

a. Zo ja, bij welke subsidieaanvragen is dit (m.b.v. externe bureaus) succesvol 

gerealiseerd?  

b. Zo nee, bent u het met de VVD fractie eens dat naast de eigen expertise van onze 

gemeentelijke subsidioloog, ook externe expertise gewenst is om subsidiemogelijkheden 

voor de gemeente Almelo maximaal te benutten?  

 

Ja, de gemeente maakt daar waar mogelijk gebruik van de diensten van derden. Zie ook 

het antwoord op vraag 2. Subsidiemogelijkheden worden actief verkend en uitgewerkt tot 

aanvragen vanuit een netwerk van o.a. adviesbureaus, provincie, RVO, Euregio, 

subsidiemedewerkers van regiogemeenten, universiteiten en hogescholen, EUROCITIES 

en gespecialiseerde adviesbureaus.  

Voorbeelden van recente en/of actuele projecten die met externe bureaus of organisaties 

zijn gerealiseerd betreffen: 

1. INTERREG Rumore- met Kennispoort Twente/MARAB 

2. ELENA-Verduurzaming maatschappelijk vastgoed –met door provincie Overijssel 

ingehuurde expertise 

3. URBACT-Procure- met CLES 

4. Horizon 2020- Nature based solutions- met Wageningen Universiteit 

5. EFRO-Bio2HighTex – met Twinx BV 

6. CEF (Connecting Europe Facility)-Verbreding Twentekanaal- met Hezelburcht BV  

 

Overigens mag nog vermeld worden dat Gemeente Hengelo de laatst genoemde CEF-

subsidie voor de verbreding van Twentekanalen heeft aangevraagd, waarin het 

subsidieaandeel van Almelo met € 1,2 mln. substantieel is.  

 

6. Alhoewel de VVD voorstander is van het beperken van het aantal gemeentelijke FTE’s 

alsook externe inhuur (i.v.m. doelmatigheid & efficiency) zijn wij van mening dat het 

gericht betrekken van externe adviseurs (waar mogelijk No-cure -No-pay) juist geld kan 

opleveren voor de Gemeente Almelo. Deelt u deze mening?  

 

Wij delen deze mening met de volgende kanttekening. In voorkomende gevallen waarin 

extra capaciteit nodig is, maken wij al gebruik van externe adviseur waarbij ook de 

formule no cure no pay wordt gehanteerd. De realiteit ten aanzien van de belangrijkste 

Europese subsidieprogramma’s (m.n. Horizon, INTERREG, LIFE) is echter dat de slaagkans 

van aanvragen de laatste decennia daalt en nu gemiddeld slechts 5% is. Om succes te 

hebben met Europese aanvragen zetten wij vanuit Almelo in op goede aanvragen voor 

werkelijk onderscheidende en innovatieve projecten. Het opstellen van dergelijke 

aanvragen vereist een lange voorbereidingstijd van minimaal een half jaar, veel 

detailkennis en vooral veel inzet op organiseren en structureren van projecten.  
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Op dit punt weegt de inzet van externe adviseurs vaak niet op tegen de inzet die 

gemeente Almelo moet leveren ten aanzien van het leveren van detailkennis en het 

organiseren van projecten. Adviesbureaus hebben vanuit deze optiek alleen een 

meerwaarde voor gemeente Almelo als ze veel ervaring in het schrijven van voorstellen 

voor specifieke Europese programma’s als ook inhoudelijke specifieke kennis hebben ten 

aanzien van bijvoorbeeld technische of sociale innovaties of specifieke 

duurzaamheidsontwikkelingen. Met adviesbureaus die deze expertise bezitten maken wij 

daar waar mogelijk zeker gebruik van deze bureaus.  

 

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd,  

 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Almelo, 

de secretaris,    de burgemeester, 

 


